





RAPPEL – Session d'information - Demande de révision de l'évaluation municipale

Séance d'information sur le processus de demande de révision de l'évaluation municipale. Charles Lepoutre ÉA, évaluateur agréé, sera présent pour expliquer les étapes à suivre et offrir une consultation générale sur une base volontaire et gratuite aux contribuables d'Alleyn et de Cawood SEULEMENT qui désirent entamer ce processus.

 Date : 15 mars 2025  Heure : 9h00 - 12h00 et 13h00 à 15h00.

Lieu: Bethany Hall, 33 chemin Harrison, Danford Lake, QC



9 h Présentation ensuite consultation.

Vous aurez besoin de : Vos taxes de 2025 et le formulaire de demande de réévaluation (qui vous sera remis sur place).

La présentation sera également diffusée en direct sur la page Facebook de la municipalité d'Alleyn et Cawood.

REMINDER - Information Session - Request for municipal assessment review

Information session on the process of a request for municipal assessment review. Charles Lepoutre ÉA, chartered appraiser, will be present to explain the steps involved and offer general consultation on a volunteer basis, free of charge to ratepayers of Alleyn and Cawood ONLY who wish to begin this process.

 Date: March 15, 2025  Time: 9:00 AM – 12:00 PM and 1:00PM to 3:00PM

Location: Bethany Hall, 33 chemin Harrison, Danford Lake, QC

9 a.m. Presentation followed by consultation period.

You will need: Your 2025 Taxes and the form to request Reassessment (which will be provided on site).

The presentation will also be broadcast live on the Municipality of Alleyn and Cawood's Facebook page.